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Att.: Sundhedsudvalget

Som led i regeringens spareplan, har man valgt at fjerne den gratis fertilitetsbehandling. Barnløshed 
er defineret af WHO som en sygdom, og på lige fod med alle andre, har vi ret til behandling for vores 
sygdom uden brugerbetaling. Behandlingen er dyr, og mange vil ikke have råd. Det er katastrofalt for 
de par der bliver ramt, og ikke mindst for samfundet, der slet ikke kan undvære de ca. 10% børn der 
hvert år kommer til verden via fertilitetsbehandling.

Vi er selv et par som efter en kræftsygdom ikke kunne få børn ved egen hjælp. Men efter et ICI-
behandlingsforløb på Roskilde/Holbæk sygehus fik vi endelig i september 2006 opfyldt vores store 
drøm og blev forældre til velskabte tvillinger – Vores små mirakler!

Så vi vil sige regeringen tusind tak for vores 2 dejlige guldklumper, som vi ikke selv ville have haft råd 
til at få ”lavet”. Vores hjerter bløder for de forældre der nu ikke vil få samme chance, og kan slet, slet 
ikke forstå, at man overhovedet så meget som bare overvejer at fjerne denne så åbenlyse nødvendige 
hjælp til barnløse – Det er hovedrystende og forkasteligt!

Med venlig hilsen
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